
Verslag vergadering van het dorpsraad bestuur  

maandag 3 juni 2024 om 20.15 uur in De Burcht. 

Aanwezig: Bart Bakker, Han Ribberink, Ed Tigchelaar, Els van Daal,  

           Janneke Straten, Johan van den Boom 

Gasten: Martine de Haan, Francis Mensink en Anneke van Dijk 

 

 

 

1. Janneke opent de vergadering en heet de gasten welkom.  

Ze stelt voor agendapunt 4 naar voren te halen zodat onze gasten de mogelijkheid hebben om na “hun” 

agendapunt al of niet te vertrekken. 

 

2. Verslag vergadering van maandag 6 mei’24 is 

al goedgekeurd en op de site gepubliceerd  

 

3.  Verkeersveiligheid Kerstraat/ Steegstraat. We zijn het er over eens, daar is geen discussie over, dat er 

(ook) in de Kerkstraat, veel te hard gereden wordt en dat er zeker in het toeristenseizoen veel te veel 

verkeer is, auto’s , trailers, campers en fietsers en voetgangers en dat het voor aanwonenden en 

spelende kinderen erg gevaarlijk is. Verkeersbeperkende en verkeerremmende maatregelen zijn ook 

daar dringend gewenst. Anders dan in de Eindsestraat zijn, i.v.m. aankomende trailers en campers 

bloembakken of soortgelijke maatregelen, waardoor je zigzaggend moet rijden niet mogelijk, zelfs niet 

als al het van het watersportgebied ’t Loo terugrijdend verkeer de verplichte rijrichting via de 

Hardwegbrug neemt. Willen we op korte termijn toch snelheid beperken en zo veiligheid vergroten dan 

kan dat niet anders dan vanuit particulier initiatief van aanwonenden, gesteund door ons als dorpsraad. 

Maatregelen, al of niet structureel, vanuit de gemeente nemen tijd en zijn niet te realiseren voor het 

hoogseizoen. We besluiten een 4 tal “”Victor Veilig”’ (poppen) aan te schaffen (Ed), 3 voor de 

Kerkstraat op genoemd traject en 1 voor de splitsing van Hostert en Steegstraat. Daarnaast zullen de 

aanwonenden zelf kijken wat ze kunnen doen met aandacht trekkende zaken die verkeersremmend 

kunnen werken.  

 

4. Ingekomen post en mededelingen 

 

a. Mail van 07.05 van LvC, bijeenkomst omgevingsvisie dd 11.06 MFA de Valuwe. Bart is verhinderd. 

b. Mail van 15.05 van Kernendemocratie LvC en Mail van 17.05 van Rekenkamer. De rekenkamer onderzoekt 

ondermeer middels enquêteformulieren aan de dorpsraden de stand van zaken en de tevredenheid over de 

invoering van kernendemocratie in onze nieuwe gemeente. Janneke heeft namens ons deze enquête ingevuld. 

De resultaten van al deze gegevens worden eerst aan het college , hoor en wederhoor, en vervolgens aan de 

raad,hoor en wederhoor, voorgelegd. Op 03.10.24 wordt er publiekelijk toelichting gegeven op het proces en 

de uitkomsten daarvan. Janneke stuurt deze info aan allen door. 

c. Mail van 21.05 en 31.05 van Maasheggen. Naar aanleiding hiervan laat Bart weten dat de betrokken 

dorpsraden nog bijeenkomen en dat er gezocht word naar plekken waar info borden over de Maasheggen 

geplaatst kunnen worden. Wij stellen ons voor ófwel bij de “Sleutel” die onlangs bij Beers geplaatst is als 

entree van het gebied ófwel naast het infobord van Linden tegenover het vliegtuig monument op hoek van 

Oostermeerweg en Den Drul. Gekozen wordt voor infobord Nr 1. 

d. Mail van 22.05 van LvC berichtenbox , mbt melding 25 jubileum viering DR Linden. Geaccepteerd.  

e. Mail van 22 .05 van VKKNB m.b.t. ALV te Molendrecht: geen deelname onzerzijds. Els laat weten dat de 

toespraak van onze burgemeester op deze Algemene vergadering gepubliceerd is, en zij deze nog gaat lezen. 

f. Mail van 23.05. van Rabobank betalingsverkeer, Ed kan als penningmeester nu zaken doen met de Rabobank.  

g. Mail van 20.05 van LvC mbt evenementenbeleid: bijeenkomst 18 juni. We zullen deze mail doorsturen aan De 

Ganzeveer, Het Gilde, het 4Daagse comité en vereniging de Burcht. 

h. Mail van 31.05 Xavi van Wijlick over de WIU: We maken een afspraak voor 2 juli in de Burcht (Johan) 

i. Mail van 31.05 Haskonig onderzoek o.a. naar bereikbaarheid. Op website en DR app (Johan/Janneke) 

j. Mail 03.06 M. Smit mbt A73 gespreksverslag ter kennisname. 



  

5. In gesprek over de ”Octagon” speel en bewegingstoestel voor jong en oud.  

Stand van zaken: 25 mei offerte ontvangen Janneke neemt hierover contact met de gemeente Plek van 

plaatsing levert nog discussie op. Janneke laat verder weten dat in overleg met Jos Jongenelen er 

mogelijk toch ruimte komt om subsidie te verwerven voor de verlichting rond het sportveld.  

 

6. Concept geredigeerde welkomsbrief voor nieuwe bewoners, is akkoord Johan zorgt voor bezorging. 

 

7. 25 jaar Dorpsraad Linden. Korte terugblik. Eenieder is van mening dat het een doorslaand succes was. 

Geopperd werd zelfs om vaker een vrijdagmiddagborrel te organiseren! Daarnaast moet gezegd worden 

dat de Burcht niet erg netjes werd achtergelaten en dat het de volgende dag stonk naar de drank en er 

stevige schoonmaak nodig was. De totale kosten van dit zilveren jubileum komen op € 1.027,- .  

 

Er gaan stemmen op om in overleg met Paul, onze Lindense brouwer, te bezien of er geen Oktober-

Bier Fest (Test) georganiseerd kunnen worden. Een en ander zou dan in ieder geval in contact en 

overleg met de Ganzeveer, dorpsvereniging, vorm moeten krijgen. 

 

8. Stand van zaken formeren werkgroep centrum dorp. 

Janneke heeft belangstelling voor medewerking geïnventariseerd en stelt voor 2 bijeenkomsten te 

houden op 10 en 23 juli van 20.00 – 21.30 uur zodat eenieder van de werkgroep deel kan nemen. Els 

geeft aan dat er nu wel onderbezetting van senioren is (alleen Heleen). Meenemen als gekeken wordt 

welke bestuursleden nog mee gaan doen. Maximaal 2 wat ons betreft. 

 

9.  Rondvraag en wat er nog ter tafel moet komen. 

a. Bart informeert naar Marloes die het secretariaat gaat overnemen. Janneke meldt dat Marloes de 

volgende vergadering zal aanschuiven en daarnaast kan desgewenst al eerder contact gemaakt 

worden met Johan en Janneke om deze overdracht in gang te zetten. 

b. Ed laat weten dat hij van Jan van Essen de laatste spullen, bonnetjes, heeft gekregen en stelt voor 

een en ander te digitaliseren en max. 5 jaar conform voorschrift te bewaren op 2 externe disks. 

Laptop aanschaf is er nog niet van gekomen. 

c. Els laat weten dat de verbreding van de HoogeVoort naar 2-baans bij het waterschap is ingetekend  

. 

 

Datum volgende bestuursvergadering: maandag 1 juli 20.15 uur 

 

 

2024.05.27 

Johan vd Boom  

secretaris DR. Linden 


